107學年度第2學期學雜費補繳通知

- 一、尚未完成107學年度第2學期加退選後應補繳費者,請於108年7月18日前儘速完成繳費。
- 二、 補繳費操作方式如下:
 - (一)ATM 繳費:中國信託商業銀行代碼 822→輸入繳款帳號(請上網 https://school.ctbcbank.com 查詢)→輸入金額。

 - (三)四大超商、郵局、中國信託商業銀行臨櫃、學校出納組(淡水校園 B304 室、台北校園 D105 室、蘭陽校園 CL312 室):請上網 https://school.ctbcbank.com自行列印繳費單繳款。
- 三、 未完成補繳費者,將無法辦理 108 學年度第1 學期初選 課程及註冊作業,畢業生則無法領取證書。
- 四、 如有疑問可洽財務處詢問,校內分機 2067。

Notice of Supplementary Payment for the Tuition Fee of spring 2019

- 1. Students who haven't made supplementary payment after add-&-drop period of spring 2019 should complete the payment by **July 18, 2019**.
- 2. Payment options:
 - a. ATM: CTBC bank code:822 → bank account (https://school.ctbcbank.com) → amount
 - b. Credit card: https://school.ctbcbank.com or call (02)-2760-8818, school code: 8824300356 → bank account(https://school.ctbcbank.com) → amount
 - c. 4 convenience stores, post office, CTBC bank, cashier of TKU(B304 on tamsui campus, D105 on Taipei campus, CL 312 on Lanyang Campus): log in https://school.ctbcbank.com and print the bill for payment.
- 3. With incomplete supplementary payment, students will unable to add courses or register for fall 2019, graduates will unable to pick their diplomas.
- 4. For any questions, please contact the finance office (ext.2067).